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Dr. Szili Katalin Úrhölgynek
az Országgyűlés Elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Jogszabályok, vagy óvodák biztosítják a hátrányos helyzetű gyermekek felzárkózását?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés kívánok benyújtani Dr. Magyar Bálint Oktatási
Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt év szeptemberében írásbeli kérdést intéztem Őnhöz „Hogyan erősödött az óvodák
szociális funkciója?" címmel . Kérdésem lényege az volt, hogy a kormányprogram mennyit
tesz azért, hogy a hátrányos helyzetű kisgyermekek részére az óvodába járás mindenütt
biztosított legyen, hogy ezek a gyermekek az iskolába már azonos esélyekkel kerülhessenek .

Őn akkori válaszában a közoktatásról, a helyi önkormányzatokról szóló törvények
rendelkezéseit hívta fel, ezeket az előírásokat közölte velem, bizonyítandó, hogy a kormány
sokat tesz az óvodáztatás biztosításáért. Egyetlen mondatot szánt arra, hogy tervezik az óvoda
hálózat fejlesztését, mégpedig pályázati úton .

Most tehát az a konkrét kérdésem :
•

	

hány óvoda épült a kormány 2002-es hivatalba lépése óta?,
•

	

mennyi óvodai hely jelenti a hálózat bővítését?,
•

	

az ország hátrányos helyzetű vidékein hány új óvoda szolgálja az érintett gyermekek
tanulási esélyeinek javítását? .

Kérdés

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2004 . szeptember 9 .

Farkas Flórián
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